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群力战新冠  爱心献犹他 

 

【04/09 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询=== 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 465,732 (自昨晚 6pm +30,830)。死亡: 

16,538(+1,754)，治愈: 25,410(+1,588)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)    

2. 犹他州卫生厅中午公布的确诊新冠病毒病例 1,976(+130)，总共测试 38,373 人，阳性率

5.15%；其中住院人数累计 168(+10)，占总病例的 8.50%；死亡病例累计 13，死亡率 0.66%；

治愈 26 人(1point3acres.com 数据)。犹他州新冠病毒病例的增⻓基本符合亚指数增⻓

(p=0.65)：http://castut.org/covid-19/utah0409.png. 郡(区)分布：Salt Lake 935(+77), Summit 

289(+16), Utah 272(+5), Davis 170(+7), Wasatch 88(+6), Weber-Morgan 85(+8), Southwest 

Utah 48(+5), Bear River 41(+2), Tooele 24(+1), TriCounty 8(+2), San Juan 6, Central Utah 

6(+1), Southeast Utah 4. 



犹他华人抗疫互助联盟  Chinese Utahns Alliance Against Coronavirus 

2 
 

3. 州⻓赫伯特宣布将犹他州 Stay Safe Stay Home 保持安全居家指令延⻓至 4 月底。 他鼓励人们

去食品杂货店时戴口罩。 本周是几个宗教的圣周。 州⻓邀请所有犹他州人，不分信仰，联合祈

祷，向天堂求医和尽快恢复经济。 他还希望我们能为有需要人提供帮助。 

4. 州流行病学家 Dr. Dunn 说，犹他本周的测试能力有很大提高可以满足所有有症状者的测试需

求，但目前每日的测试数却低于上周。她呼吁前线医务工作者把有症状的病人送去测试。 

5. Intermountain Healthcare 开通了⼀条情绪健康救济专线: 833-442-2211，为医护人员和犹他

州的所有人提供免费的心理健康咨询。 它每天上午 10 点至晚上 10 点发放，工作人员会讲 20 种

不同的语言。 

6. 近日，犹他科协会⻓周敏敏博士代表旅美科协总会及犹他抗疫联盟，将先期到达的 1000 个

KN95 口罩捐赠给犹他大学医院；盐湖城华助中心副主任冷剑伟带领义工，将收集到群友们捐赠

的医用物资送到了犹他大学医院，包括 607 个 N95 口罩（其中有 200 个 3M 1860），1100 个

护耳，1300 只医用手套。为了汇集所有华人为疫情捐赠的贡献，并在疫情之后向全州公布，我

们衷心希望你能把你所做的贡献，或你所知道的贡献，告诉犹他华人抗疫互助联盟！请在

Google Form 上提交：https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw9。 

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 

● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain 提供 COVID-19 自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC 网⻚ https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah 新冠病毒工作组网⻚ https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah 新冠病毒工作组捐赠网⻚ https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公⺠疫情防范网⻚ http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20 个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-

19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 

● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询=== 
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Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 

 

【04/09 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-

commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases: 465,732 (+30,830), Deaths: 16,538(+1,754), Recovered:25,410(+1,588). 

(https://coronavirus.1point3acres.com/).   

2. Utah COVID-19 Cases reported by Utah Department of Health as of today: 1,976(+130) confirmed 

cases total, number of people tested 38,373, positive rate 5.15%; Hospitalization 168(+10), 8.50% of the 

total cases; death cases 13, death rate 0.66%; recovered cases 26 (data from 1point3acres.com). The 

growth of coronavirus cases in Utah has been mainly following subexponential growth trend (p=0.65): 

http://www.castut.org/covid-19/utah0409en.png. Distribution in counties (areas): Salt Lake 935(+77), 

Summit 289(+16), Utah 272(+5), Davis 170(+7), Wasatch 88(+6), Weber-Morgan 85(+8), Southwest Utah 

48(+5), Bear River 41(+2), Tooele 24(+1), TriCounty 8(+2), San Juan 6, Central Utah 6(+1), Southeast Utah 

4. 
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3.  Gov. Herbert announced to extend the state’s Stay Safe Stay Home Directive to the end of April. He 

encourages people to wear masks when going to grocery stores. This week is a holy week for several 

faiths. Governor invites all Utahns, regardless of religions, to join together asking from Heaven for 

finding cure and having economic recovery soon. He also asks us to offer a helping hand to others in 

need. 

4. State Epidemiologist Dr. Dunn said that Utah’s testing ability has greatly improved in this week to 

meet the testing needs of all symptomatic people, but the number of daily tests is currently lower than 

last week. She called on healthcare providers to send symptomatic patients for testing. 

5. Intermountain Healthcare opens an Emotional Health Relief Line: 833-442-2211, providing FREE 

mental health consultation to healthcare workers and all people in Utah. It operates daily from 10am to 

10pm with staffers who speak 20 different languages.    

6. Chinese Utahns have continued to donate PPP to Hospitals. On Apr.8, Dr. Minmin Zhou, President of 

CAST-UT, on behalf of the Alliance, donated 1,000 KN95 masks to the University of Utah Hospital. On 

Apr. 2 Chris Leng, Deputy Director of Utah Chinese Civic Center together with the volunteers made 

donations, which are collected from Chinese Utahns to the University of Utah Hospital. The donations 

include 607 N95 mask (200 are 3M 1860 N95 masks), 1,100 ear protectors and 1,300 medical gloves. If 

you have made contributions or know contributions to combat with COVID-19, please share it with 

Chinese Utahns Alliance Against Coronavirus for later on publicity after the pandemic. We greatly 

appreciate your contribution. Please share it with Chinese Utahns Alliance Against Coronavirus by 

submitting to the google form: https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw. 

—— 

● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 

● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 

● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 

● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      

● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  

● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 

● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  

https://fb.com/castutah/   

● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 

https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and 

Tele-medicine. === 


